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Abstract (en)
The image carrier has a surface (12a) to which electrostatic charges are transferred from the head via contact whiskers (46). The whiskers are of
graphite or tungsten protruding from the conductive substrates (44a) of a row of cushions connected by conductive thin films (42) to a control unit
(24). A pattern of rows and columns of conductive islands (68) is formed in each pixel region of an anisotropic dielectric layer. Preferably uncharged
inks can then be drawn by dipolar forces from the recording surface and transferred to paper.

Abstract (de)
Es ist eine elektronische Druckvorrichtung vorgesehen, in welchem flexible Kontaktborsten (46) verwendet werden, um eine einem Bild
entsprechende Ladung auf eine dielektrische Aufzeichnungsfläche (12a) zu übertragen. Die Aufzeichnungsfläche weist vorzugsweise Bereiche von
unterschiedlicher Leitfähigkeit auf, so daß sich Mikrofelder auf der dielektrischen Fläche bilden. Farbe, vorzugsweise ungeladen, kann dann durch
dipolare Kräfte von der Aufzeichnungsfläche angezogen und danach auf Papier übertragen werden. <IMAGE>
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